

04 March 2026

04 مارس 2026

**Disclosures and Compliance Section**  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange

المحترمين

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Confirmation of Service Continuity  
and Financial Stability**

الموضوع: "طاقة" تؤكد استمرارية خدماتها واستقرارها المالي

In light of recent regional developments, Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA" or the "Company") confirms that operations across its UAE Entities remain normal. Power generation, water desalination, transmission, distribution, and wastewater services are operating safely and without interruption.

في ضوء التطورات الإقليمية الأخيرة، تؤكد شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع ("طاقة" أو "المجموعة")، أن عملياتها التشغيلية على امتداد شركاتها في دولة الإمارات العربية المتحدة، متواصلة بشكل طبيعي. وتشمل هذه العمليات أعمال توليد الكهرباء وتحلية المياه، ونقلهما وتوزيعهما، وخدمات الصرف، حيث تعمل جميعها بشكل آمن ودون أي انقطاع.

In coordination with key stakeholders, the Company activated its risk management and business continuity frameworks to ensure the resilience of power and water supply across the United Arab Emirates. TAQA further confirms no material change to its financial position or liquidity.

وبالتنسيق مع الجهات المعنية الرئيسية، قامت الشركة بتفعيل أطر العمل المتعلقة بإدارة المخاطر واستمرارية الأعمال لديها لضمان المرونة في توريد الكهرباء والمياه في مختلف أنحاء الدولة. وتؤكد الشركة أيضاً، عدم وجود أي تغيير جوهري في وضعها المالي أو سيولتها النقدية.

The Company continues to monitor developments and will provide updates should any material change occur.

وتواصل الشركة مراقبة التطورات، وستقدم إحاطات في حال حدوث أي تغيير جوهري.

The statements above reflect the Company's assessment as at the date of this release and remain subject to revision as circumstances evolve.

إن هذا التصريح، يعكس تقييم الشركة للأوضاع كما هي بتاريخ الإصدار، ويظل هذا التقييم خاضعاً للتحديث حسب ما تتطلبه المستجدات.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



**Mohammad Adnan Sharafi**  
Secretary to the Board of Directors

محمد عدنان شرفي  
أمين سر مجلس الإدارة